

東華三院馬振玉紀念中學
行政通告 042/20-21
派發各級學習及考試溫習材料

敬啟者：

為讓學生善用聖誕假期溫習及為上學期考試作好準備，本校將於聖誕節期間安排各級學生回校領取學習材料及考試溫習材料。為減少人流聚集，各級將安排於不同日子回校，有關安排臚列如下：

日期	對象	時間	地點
十二月二十三日(星期三)	中一級	上午 9:00 – 中午 12:00	A201 室
十二月二十四日(星期四)	中二級	上午 9:00 – 中午 12:00	A201 室
十二月二十八日(星期一)	中三級	上午 9:00 – 中午 12:00	A201 室
十二月二十九日(星期二)	中四級	上午 9:00 – 中午 12:00	A202 室
十二月三十日(星期三)	中五級	上午 9:00 – 中午 12:00	A202 室

備註：


1. 學生須穿著整齊校服，並按所屬級別日子回校領取各科學習用品及書簿；
2. 如家長/親友或同學到校代為領取相關材料，請携同學生證到校登記；
3. 請自備購物袋。

請於十二月二十一日(星期一)或之前填妥電子通告回條，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9833 與慕容嘉英老師或陳圖健副校長聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長




謹啟
(陳妙霞)

二零二零年十二月十八日

東華三院馬振玉紀念中學
行政通告 042/20-21
派發各級學習及考試溫習材料

班號: _____

敬覆者：本人為 _____ 班學生 _____ 之家長，已知悉各級派發學習及考試溫習材料的安排，並將督促敝子弟努力溫習。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：_____

家長姓名：_____

二零二零年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Administration Circular 042/20-21
Distribution of learning materials

18th December 2020

Dear Parents

To prepare students for taking the First Term Examination, our school is going to distribute the learning materials and pre-exam worksheets for the students. Students are encouraged to complete and study all the materials during the Christmas Holiday. The arrangement of the distribution is scheduled as follows:

Date	Form	Time	Venue
23 rd December 2020 (Wednesday)	S1	9:00 am - 12:00 noon	A201
24 th December 2020 (Thursday)	S2	9:00 am - 12:00 noon	A201
28 th December 2020 (Monday)	S3	9:00 am - 12:00 noon	A201
29 th December 2020 (Tuesday)	S4	9:00 am - 12:00 noon	A202
30 th December 2020 (Wednesday)	S5	9:00 am - 12:00 noon	A202

Remarks:

1. Students need to wear their school uniforms and be back at the designated time and venue;
2. Please bring your child's student card if someone else comes to collect the learning materials; and
3. Please bring your own bag.

Please kindly sign the e-reply slip by 21st December 2020 (Monday). Please free feel to contact Miss Mo Yung Ka Ying or Mr. Chan To Kin on 2443 9833 if you have any questions.

Yours sincerely



Chan Miu Ha
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.